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متن پرسش

سلام خداقوت .درراستای اجرای احکام الهی بر بدن در امورفردی واجتماعی بعضا بدن همراهی نمی

کند چه پیشنهادی برای درمان این مشکل کوچک دارید؟ باتشکر .ومن االله التوفیق

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیک السلام: یک موقع شما میخواهید بروید یک کیلو سیب زمینی بخرید، با یک

تصمیم ساده میروید و کار را انجام میدهید. در اینجا نمیگویند شما عزم کردید سیب زمینی بخرید.

اما یک وقت شما میخواهید به جبهه بروید و جهاد کنید، این عمل مثل سیب زمینی خریدن با یک

اراده جزئی انجام نمیگیرد، این عمل یک عزم میخواهد. خداوند به پیامبر میفرمایند: «فَاصْبِرْ کَمَا

سُلِ»؛ ای رسول من! در مسیر تبلیغ دین، پایداری و شکیبایی پیشه کن، مثل صَبَرَ أُوْلُوا الْعَزْمِ مِنَ الرُّ

پیامبرانی که دارای عزم بودند. معلوم است که حتی همه پیامبران اولوالعزم و صاحب عزم به آن

معنی خاص، نبودهاند. همه پیامبران تماماً دیندار و معصوم بودهاند، ولی یکی از آنها است که تصمیم

میگیرد برود تمام بتها را بشکند، این روحیه را که در مقابل کارها، بسیار ریشهای و جهانی تصمیم

میگیرد، روحیه صاحب عزم میگویند. شما عموماً میخواهید خوب باشید اما تا در رابطه با هدفتان

صاحب عزم نشوید، نتیجه کامل نمیگیرید، باید در دستگاهی که عزم و نیت به شما بدهد وارد

ا قَوِیَتْ بشوید. فرق عزم و عدم عزم همینجاست. حضرت امام صادق میفرمایند: «مَا ضَعُفَ بَدَنٌ عَمَّ

ةُ»؛ وقتی که نیت انسان نسبت به عمل قوی باشد، بدن در انجام عمل احساس ضعف عَلَیْهِ النِیَّ

نمیکند، چون به عزم رسیده است. وقتی شما عوامل سستکردن اراده را شناختهاید و آنها را از مسیر

سلوک خود حذف کردهاید، در آن صورت باید امیدوار باشید انجام آن فعالیت تا حصول نتیجه نهادینه

شده است. موفق باشید


